
Jaarverslag HC Souburgh – seizoen 2020-2021 

 

Ik mag als waarnemend voorzitter voor de tweede keer dit verslag van de vereniging  met u delen. 

Zoals in de bestuur mededelingen al gemeld, heeft Jet Schenk uiteindelijk toch besloten om haar rol 

als voorzitter niet meer op te pakken en terug te treden uit het bestuur.  

Ook dit seizoen 2020-2021 is ons niet in de koude kleren gaan zitten. Het begon goed met een open 

maatschappij na de lock down periode van februari – juli 2020. Een goede start in augustus met 

opstart van trainingen en oefenwedstrijden en een zeer zonnig begin van de kompetitie. Twee mooie 

zondagen in een uitgelaten stemming tot in de late uurtjes. De kompetitie tot aan de herfstvakantie 

liep goed; redelijke resultaten, wedstrijden werden gespeeld – helaas wel met een gesloten clubhuis 

- en er werd volop getraind. Na de herfstvakantie ging Nederland weer op slot en dus ook de HC 

Souburgh. 

Er mocht steeds minder, zeker voor senioren en oudere jeugd; geen wedstrijden en training met 

steeds minder spelers. Viertallen, tweetallen, geen training. Gelukkig kon jongste jeugd tot 12 jaar 

wel volledig blijven trainen en onderlinge wedstrijden spelen. Zaalhockey werd afgelast; geen 

kompetitie en geen training in de zaal. Gelukkig viel het winterweer mee en konden we op de velden 

bezig blijven. In het voorjaar mocht er weer wat meer; wedstrijden alleen onderling, maar er kon 

weer volledig getraind worden. Ook hebben we een aantal clinics georganiseerd olv Bauke Bickel en 

Stijn Couwenberg. 

Al met al niet het makkelijkste jaar, maar we hebben gedaan wat binnen de beperkte mogelijkheden 

kon. Daar is door heel veel mensen hard aan getrokken en we mogen ons gelukkig prijzen dat we een 

buitensport beoefenen. Wij konden veel meer dan de binnensporters. 

Uiteraard heeft dit Corona seizoen ook consequenties gehad voor de verdere ontwikkeling van onze 

vereniging. Een gebruikelijk aantal opzeggingen, maar minder aanwas dan normaal. De negatieve 

spiraal qua ledenontwikkeling blijft. Dat past bij de maatschappelijke ontwikkelingen versterkt door 

de Corona dip. Dit heeft uiteraard consequenties voor onze financiële huishouding, maar daar zijn we 

door de inzet van onze penningmeester dit seizoen goed uit gekomen. Daarover meer in de 

behandeling van de winst en verliesrekening.  Ledenbehoud en ledenwerving: we zijn daar zeer alert 

op en geven hier via een aantal activiteiten aandacht aan.  

Een zeer positieve ontwikkeling die hierin genoemd mag worden,  is dat zich meer dan 35 nieuwe 

jongste jeugdleden hebben aangemeld, waaronder ook een groot deel jongens. De jongste jeugd 

commissie heeft zich hiervoor ingezet, waarvoor dank.  

Echter ook activiteiten zoals Koningsdag, Zomerpaspoort, etc dragen hiertoe bij. Laten we er van 

uitgaan dat het vanaf nu alleen maar beter kan gaan; zowel met het aantal leden, maar vooral ook 

met Corona. Doorgroei naar een gezonder aantal van meer dan 400 leden is en blijft een belangrijke 

doelstelling. 

We zijn ook door gegaan met het verhogen van onze hockey technische kwaliteit. Betere opleiding 

en begeleiding van de trainers, ondersteuning en professionalisering van coaches en begeleiders. 

Materiaal en speelvelden - met als belangrijke wens een waterveld – en samenwerking met andere 

verenigingen. En dat alles binnen het kader van gezellige familievereniging, met uiteraard ook 

aandacht voor andere zaken dan het hockeyen alleen.  



De renovatie van ons veld 2 heeft ook veel aandacht gekregen. Binnen de GR is nu wel 

overeenstemming over de noodzaak om tot renovatie over te gaan. In de plannen die we hierover 

ontwikkelen wordt dit dan wel een waterveld. Verder heeft het preventie akkoord van de gemeente 

Alblasserdam veel aandacht gekregen.  

De tweede helft van het seizoen verliep rommelig. Mede door wat Corona moeheid verslapte de 

aandacht waardoor de voorbereiding voor het nieuwe seizoen niet ging zoals we gewend zijn. Het 

plotseling vertrek van Arnaud van den Bos als bestuurslid TC maakte dat ook niet makkelijker.  

Qua aantallen was het moeilijk om tot juiste teamsamenstelling teen komen, maar gelukkig hebben 

een aantal leden en ouders van jeugdleden de bal opgepakt en is het uiteindelijk allemaal goed 

gekomen. Een nieuw samengestelde TC, waarover later meer, heeft de zaken voortvarend beet 

gepakt en in goed overleg met spelers/speelsters en ouders er voor gezorgd dat we klaar zijn voor 

het nieuwe seizoen. 

In dit seizoen hebben we ook afscheid genomen van Steven Go als trainer / coach van heren 1. Hij 

heeft besloten voorrang aan zijn maatschappelijke carrière te geven, waardoor er geen ruimte voor 

Souburgh meer was. Gelukkig zijn we in staat geweest om vrij snel Hein Dungelmann als 

plaatsvervanger te contracteren.  

We zijn inmiddels begonnen aan het nieuwe seizoen en staan helaas, qua Corona, weer aan het 

begin van een wat onzekere periode. Wat dit gaat worden weet ik niet, maar we zullen ook hier weer 

volop inzetten op ruimte voor het sporten binnen de mogelijkheden die ons daar voor worden 

gegeven. 

Ik denk dat het goed is om iedereen die het afgelopen seizoen bijgedragen heeft om Souburgh te 

laten draaien, te bedanken. Het kader, zowel professioneel als vrijwillig, ouders, onze sponsoren en 

uiteraard alle leden van HC Souburgh, die zich tijdens dit seizoen kranig, sportief en voorbeeldig 

hebben gedragen. Diverse verslagen van onze commissies geven een uitgebreider beeld van hun 

activiteiten en waar ze voor staan. 

Zonder iemand over te slaan, wil ik wat extra aandacht geven aan Luuk Innemee die de 

Scheidsrechtersfluit kreeg. De JW Post trofee is dit jaar niet uitgereikt. 

 

Henk van Muijen 

Waarnemend voorzitter 


